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BRMG-KSiT-IX.0012.7.2012 
 

PROTOKÓŁ Nr 23-07/2012 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się dniu 28 czerwca 2012 roku, rozpoczęte o godz.08.30, w sali 
nr 003- Nowy Ratusz przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu 
(6), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący 
Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 23 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji – Marek Bumblis, zaproponował wprowadzenie do 
porządku obrad autopoprawek:  
 

Autopoprawka Prezydenta Miasta Gdańska do projektu Uchwały 
zmieniającej Uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 (DRUK NR 604) 
 
Autopoprawka Prezydenta Miasta Gdańska projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta 
Gdańska na 2012 rok. (DRUK NR 605) 
 
Głosowanie: 
Komisja – przyjęto i przegłosowano  jednogłośnie –  5 głosami za. 
 
 
W dalszym ciągu posiedzenia przewodniczący poddał pod głosowanie  
przedstawiony poniŜej porządek posiedzenia wraz z zaproponowanymi zmianami: 
 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę  w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 604.+ 
Autopoprawka. 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 
rok. – druk nr 605.+ Autopoprawka. 
 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
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Głosowanie: 
Komisja – przyjęto i przegłosowano  jednogłośnie –  5 głosami za. 
 
 

PUNKT – 1 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 604.+ Autopoprawka. 
 sprawa: BRMB – S.006.167.2012.WK (Oryginał projektu uchwały w protokole z 
sesji Rady Miasta Gdańska z czerwca 2012 roku.) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  – zreferowała  przedmiotowy 
projekt uchwały – druk nr 604. + Autopoprawka. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Proszę o dyskusję, pytania. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Czy ta sprawa PUMY to będzie w następnym punkcie czy w tym.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
W tym, zapomniałam bo ona jest w autopoprawce. Pamiętacie państwo, ja na sesji 
mówiłam, bo było pytanie pani radnej Banach na temat tego poręczenia dla PUMY. 
Po tym poręczeniu które moŜliwości poręczenia udzielanego panu Prezydentowi 
rozmawialiśmy z bankami, rozmawiałam ze Stowarzyszeniem. Stowarzyszenie po 
prostu nie ma majątku, gdzie my byśmy mogli się zabezpieczyć, Ŝe w razie gdyby 
PUMA nie spłacała kredytu to komornik nie przyjdzie do miasta i nie ściągnie 
pieniędzy z miasta. Niestety nie moŜemy dać poręczenia dla PUMY aby oni 
zaciągnęli kredyty w banku PKO S.A. ale poniewaŜ realizujemy trzy projekty z tym 
Stowarzyszeniem w związku z tym zanim oni będą otrzymywać zwrot środków na 
realizację projektów, na pewno trzeba ich wspomóc. Stwierdziliśmy, Ŝe lepszą 
formą będzie poŜyczka z uwagi na to, Ŝe tak będziemy starać się zawrzeć umowę 
aby środki które będą wracały z Unii Europejskiej na projekt realizowany Ŝeby po 
prostu były spłatą tej poŜyczki. Oczywiście nie oznacza to, Ŝe ten milion złotych 
udzielimy w tym roku poŜyczki dla PUMY. Udzielimy tyle na ile oni przedstawią dla 
nas przepływy i moŜliwość realizacji tego projektu w tym roku. Tak przedstawia się 
sprawa z PUMĄ. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Mam pytanie do tego. Pierwsza w ogóle taka kwestia zasadnicza to jeŜeli dobrze 
sobie przypominam to chyba pół roku temu jak pan oficer przychodził z projektem 
wstąpienia do PUMY to była chyba mowa o tym, Ŝe w tedy miasto nie będzie w  
Ŝaden sposób jakoś tam partycypować finansowo w tym udziale. Poza ewentualnie 
poręczeniem a teraz mówimy o poŜyczce i to w kwocie miliona złotych. Więc 
rozumiem, Ŝe ta zmiana wynika tylko z tego o czym pani Skarbnik przed chwilą 
powiedziała. Drugie pytanie, rozumiem Ŝe tam są jakieś konkretne projekty. 
Pytanie jest, w jaki sposób to jest złoŜone finansowo. Czy tylko miasto Gdańsk 
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partycypuje tą poŜyczką czy jakieś inne podmioty. Czy jakieś inne samorządy są 
zaangaŜowane w ten projekt czy jakoś inaczej. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Odbyło się zgromadzenie samorządów w ramach Stowarzyszenia. Składka została 
ustalona na poziomie poszczególnych samorządów niegwarantującym po prostu 
moŜliwość zaprezentowania czy moŜliwość zabezpieczenia wkładu PUMY. 
Oczywiście naszym zdaniem powinna być ta składka duŜo większa aby ten projekt 
zabezpieczyć finansowo. Natomiast wracając do poręczenia, oczywiście lepiej dać 
poręczenie ale tylko w tedy kiedy ma się gwarancję przy zawieraniu potem umowy 
z tym podmiotem dla którego poręczamy i zabezpieczamy się w jakiś sposób. JeŜeli 
on nie spłaci to my moŜemy od niego te pieniądze wyegzekwować ale jeŜeli oni nie 
mają majątku, mają tylko przychody ze składek to po prostu istnieje pewne ryzyko, 
Ŝe mogą tego kredytu nie spłacić. Więc z bankami zawiera się umowy na konkretne 
terminy spłaty a jak nie będzie zwrotu po prostu z Unii to jak oni nie zapłacą to 
bank przyjdzie do nas. I to jest niebezpieczeństwo. Stwierdziliśmy jednak Ŝe tutaj 
oczywiście trzeba dać kasę ale po prostu tak zrobimy, Ŝe jak będą wracały 
pieniądze z Unii, moŜe nie pierwsza rata ale następna rata przyjdzie na spłatę po 
prostu tego kredytu. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Ale jesteśmy jedynym członkiem Stowarzyszenia który w ten sposób Ŝe tak powiem 
robi. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Tak jedynym. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było więcej głosów w 
dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 
604. + Autopoprawka.  
 
 
Głosowanie: 
 
Komisja – 3 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymujących się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 604 
z Autopoprawką  i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek  
(Opinia nr 23-07/54-18/2012). 
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PUNKT  - 2 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 rok. – 
druk nr 605.+ Autopoprawka. sprawa: BRMB – S.006.168.2012.WK (Oryginał 
projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z czerwca 2012 roku.) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  – zreferowała  przedmiotowy 
projekt uchwały – druk nr 605. + Autopoprawka. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2012 rok. – druk nr 605.+ Autopoprawka.  
 
 
Głosowanie: 
 
Komisja – 5 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 605 
z Autopoprawką  i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek  
(Opinia nr 23-07/55-19/2012). 
 
 

PUNKT  - 3 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Jeśli chodzi o Stowarzyszenie Kibiców Lechii Gdańsk – Lwy Północy dotyczący 
tablicy płaskorzeźby upamiętniającej śp. Antoniego Browarczyka, mogę 
powiedzieć Ŝe Komisja Kultury skierowała to do Komisji Pomnikowej celem 
zaopiniowania. Czy równieŜ taki wniosek zyskałby akceptację na tej sali? 
 
Komisja 6 głosami „za” – jednogłośnie. 
 
Pismo Stowarzyszenie Kibiców Lechii Gdańsk – Lwy Północy - stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Pismo do Komisji pomnikowej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący  przedstawił pismo do wiadomości Biura PodróŜy i 
Turystyki Almatur Gdańsk Sp. z o.o. – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Następnie wiceprzewodniczący przedstawił informację Klubu Sportowego 
Akademickiego Związku Sportowego Akademii Wychowania Fizycznego i Sportu w 
Gdańsku. – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
PoniewaŜ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków 
Wiceprzewodniczący podziękował wszystkim obecnym za uczestnictwo. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 09.00 
 
 

                                                 Wiceprzewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

                                

                                                                  Marek Bumblis 

 
Protokół sporządziła: 
 
 
  Anna Jabłońska 
 
 

 

 

 
 


